
André Van Hauwaert

MarkeAndré Van Hauwaert (67) werd nog geen twee jaar geleden gehuldigd door de Koninklijke  
Muziekvereniging Sint-Jan toen hij 50 jaar muzikant was. Korte tijd later kreeg hij te horen dat hij aan 
ALS lijdt. Ondanks zijn ziekte blijft hij spelen bij Sint-Jan en gaat hij wekelijks naar de repetities. 

André, die zijn hele leven klaar stond om anderen te helpen, is nu zelf hulpbehoevend. Hij is erg geliefd in zijn 
dorp en zijn vrienden bieden graag een helpende hand. Ook Sint-Jan wil hem steunen. Dit weekend is er Aqua 
Musica, een concert ten voordele van de ALS Liga. André is getrouwd met Lieve Verhulst en ze hebben twee 
kinderen, Frederik (34) en Stefaan (31) en een kleindochtertje Lore (14 maanden). André en Lieve wonen in de 
Markekerkstraat 65.

Uw mooiste herinnering bij Sint-Jan ? “Een jaar of twee geleden toen ik werd gehuldigd voor 50 jaar muzikant, 
onvergetelijk mooi ! Ik werd echt verwend. Ook de 21ste verjaardag van onze zoon Frederik, toen kwamen ze 
aan onze deur muziek spelen, prachtig ! Maar eigenlijk heb ik ontelbare mooie herinneringen, ik krijg heel wat 
vriendschap, vooral nu tijdens moeilijke momenten. Als ik terugkeer van de repetities met mijn scooter dan is er 
iemand die mij volgt met zijn wagen, tot ik veilig thuis ben. Sint-Jan houdt me sterk.”

U was financieel adviseur van de stad, ooit al zo’n crisis als nu meegemaakt ? “Nee hoor en gelukkig ben ik nu 
met pensioen en maak ik dit niet meer mee in mijn carrière. Ik heb heel wat begrotingen gemaakt voor de stad, 
het zou vandaag absoluut niet gemakkelijk zijn.”

Houdt u van gezelschapspelletjes ? “Ik ben in enkele kaartersclubs, bij Ziekenzorg, het dienstencentrum en bij 
Neos. Ik ga graag wekelijks een kaartje leggen, meestal is dat manillen.”

Voor welk vak zou u graag nog eens op de schoolbanken zitten ? “Voor de les geschiedenis, nu nog ben ik  
daarin geïnteresseerd. Als ik boeken lees, moet er altijd een beetje geschiedenis aan vasthangen. Elk jaar vraagt 
het Davidsfonds me deel te nemen aan hun quiz.”

Volgt u de werken in de stad ? “Voor zover ik kan, zou ik wel eens een kijkje nemen, het interesseert me wel. 
Onlangs zijn we op een zondag naar Secret Gardens geweest en dan zijn we eens alle werken gaan bekijken. Met 
mijn scooter ben ik natuurlijk een beetje beperkt, maar het gaat. Ik heb ook al het grootste deel van het  
Prikkelpad gedaan.”

Kan u nog een instrument spelen ? “Mijn ziekte tast de zenuwcellen en zenuwbanen aan. Bij mij zijn het  
voornamelijk de benen die er op dit moment onder lijden. Ik kan gelukkig nog muziek spelen, ik speel althoorn. 
De dokter zegt zelf dat het goed is voor mijn longen. Ik mag er niet aan denken als ik dat ook niet meer zou  
kunnen, maar ik blijf positief !”

Hoe vaak gaat u buiten ? “Zoveel als mogelijk, elke dag ga ik eventjes buiten, ik moet onder de mensen zijn ! 
Het is dank zij de ALS Liga dat ik de kans krijg me zelfstandig te verplaatsen, zij bezorgden me deze scooter. Dit 
weekend geven we een concert in de kerk op Rodenburg, ten voordele van de ALS Liga, om nog meer zieken te 
helpen.”

(Mieke Dekeyser)

André Van Hauwaert : “Gelukkig kan ik nog muziek spelen.”


